
Protokół Nr XXVI.2013 
z sesji Rady Gminy Górzyca  

odbytej w dniu 22 lutego 2013 r.    
 

Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Bańka o godzinie 1300 otworzył 
sesję i po powitaniu radnych oświadczył, że zgodnie z listą obecności na sesji 
obecnych jest 14  radnych, co pozwala na  podejmowanie prawomocnych 
uchwał.  
Powitał radnych, zaproszonych gości, przedstawicieli jednostek organizacyjnych 
gminy oraz pracowników Urzędu Gminy /listy obecności stanowią załącznik do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił wniosek Wójta Gminy o dokonanie 
zmiany w porządku obrad poprzez zniesienie punktu 7.  „Podjęcie uchwały                  
w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków                    
o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej” i zmianę 
kolejności pozostałych tematów zawartych w porządku obrad / wniosek stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Poddał pod głosowanie jawne radnych zastosowanie ww. zmiany. 
 
W wyniku głosowania jawnego radni jednogłośnie 14 głosami „za” zdecydowali 
o wprowadzeniu zmiany zgodnie z propozycją Wójta. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni wnoszą inne propozycje do porządku 
obrad sesji.   
 
Radni nie zgłosili innych propozycji do porządku obrad sesji w związku z czym 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę nieruchomości na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV.112.2012 Rady 

Gminy Górzyca z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie uchwalenia 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Górzyca. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych 
przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych, opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych na terenie Gminy Górzyca. 

 



7. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Budżetowej Gminy 
Górzyca na 2013 r. Nr XXV.128.2012 z dnia 21 grudnia 2012 r. 

8. Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Stowarzyszenia 
Gmin „Pro Europa Viadrina” i współdziałanie w roku 2012. 

9. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Górzyca                    
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w 2012 r.  

10. Sprawozdanie finansowe z wykorzystania dotacji na działalność Klubu 
Sportowego „ODRA” Górzyca, Klubu Sportowego „Walka Czarnów” 
oraz Górzyckiego Klubu Tenisowego „Smecz”, w roku 2012. 

11. Informacja z działalności Niepublicznej Szkoły Podstawowej                   
z Oddziałami Przedszkolnymi w Pamięcinie ze Szkołą Filialną                      
w Żabicach w roku 2012. 

12. Przyjęcie protokołu XXV sesji Rady Gminy Górzyca. 
13. Interpelacje radnych Rady Gminy. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zakończenie obrad XXVI sesji Rady Gminy. 

 
Realizacja porządku obrad: 
 

Ad. 1 i 2 
Zrealizowano na wstępie. 
 
Ad. 3 
Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Informacje przedstawi Wójt Gminy Robert Stolarski. 
Informacje przedstawił i omówił Wójt Gminy Robert Stolarski / inf. stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
- Radny Artur Koncik spytał czy odnośnie tematu hodowli trzody chlewnej na 
terenie Gminy Górzyca zachowane są wszystkie niezbędne pozwolenia i czy ta 
działalność będzie zgodna z prawem? 
Wójt odpowiedział, że 2 lutego br. odbyło się spotkanie z Powiatowym 
Lekarzem Weterynarii w Ośnie Lubuskim w tej sprawie, planuje się 
prowadzenie działalności w obiektach „Fermy” na podstawie wszystkich 
niezbędnych pozwoleń i zgodnie z prawem. 
 
- Radny Artur Koncik odniósł się do informacji Wójta, cyt. … „18.02.2013 r. 
odbyło się spotkanie z gminami Słońsk, Rzepin i Cybinka w temacie rozbudowy 
schroniska dla zwierząt”…  
Radny spytał czy gmina będzie miała z tego tytułu jakieś korzyści i czyją 
własnością są grunty, na których przewiduje się rozbudowę? 

 



Wójt odpowiedział, że ww. gminy są zainteresowane rozbudową i możliwość 
korzystania ze schroniska. Grunty są własnością Gminy Górzyca, a korzyści dla 
nas to dodatkowe miejsca dla bezdomnych psów i podatek od gruntu. 
 
Ad. 4 
Projekt uchwały w sprawie oddania w dzierżawę nieruchomości na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata. 
 
Projekt uchwały  przedstawił  i omówił Sławomir Czapłon Podinspektor  ds.  
budownictwa , inwestycji, gosp. przestrzennej i dróg. Poinformował, że 
zgodnie z art.18 ust. 2 pkt 9 litera „a” ustawy z dnia 8 marca 1990 r. (Dz. U. 
z 2001r.,   Nr 142,poz.1591  z późn. zm.)  do właściwości rady gminy należą 
wszystkie sprawy pozostające w zakresie działania gminy, o ile ustawy nie 
stanowią inaczej. Do wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie 
uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego 
zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 
oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 
lata lub na czas nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej. 
Uchwała rady gminy jest wymagana również w przypadku, gdy po umowie 
zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Do czasu określenia zasad wójt może 
dokonywać tych czynności wyłącznie za zgodą rady gminy.  Art. 37 ust. 4  
ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. 
z 2010r., Nr 102, poz. 651 z późn. zm.)  stanowi, że zawarcie umów 
użytkowania, najmu lub dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na 
czas nieoznaczony następuje w drodze przetargu. Wojewoda albo odpowiednia 
rada lub sejmik mogą wyrazić zgodę na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia tych umów. Jednakże wyrażenie na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego może nastąpić przy odpowiednim zastosowaniu 
ust. 2 i 3 art. 37 w/w ustawy.   Dzierżawa dotyczy terenów zielonych wokół 
zabudowań Fortu Żabcie, które będą pełniły uzupełninie dla działań edukacyjno-
turystycznych oraz sportowych wspieranych przez obecnego dzierżawcę  Fortu 
Żabice. W związku z powyższym Wójt Gminy postanawia oddać część działki 
nr ewid. 150/2 obręb Żabcie w dzierżawę na okres 15 lat. Mając na uwadze 
powyższe Wójt Gminy Górzyca wnioskuje o podjęcie niniejszej uchwały. 
 
Przewodniczący poinformował, że opinia komisji rozwoju gospodarczego                  
i gospodarki komunalnej  w dniu 18 lutego 2013 r. była pozytywna w wyniku 
głosowania jawnego i otworzył dyskusję. 
 
Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący poddał  pod głosowanie jawne 
podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę nieruchomości na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

 



 
Ww. uchwała Nr XXVI.134.2013 została podjęta 14 głosami „za” przy 0 głosów 
„przeciwnych” i  głosów „wstrzymujących się” /stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 5 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV.112.2012 Rady Gminy 
Górzyca z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Górzyca. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Z-ca Wójta Anna Kwiek.  Uzasadniając 
poinformowała, że zgodnie z art.4 ust.1 ustawy z dnia 13 września 1996 r.                 
o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz.U. z 2012 r. poz. 391) 
uchwalenie regulaminu utrzymania czystości i porządku należy do kompetencji 
rady gminy. Zakres uregulowań regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie gminy, określony w art. 4 ust. 2 ustawy z dnia 13 września 1996 r.                 
o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, stanowi katalog zamknięty. 
Dokonanie zmian do Uchwały Nr XXIV.112.2012 Rady Gminy Górzyca z dnia 
30 listopada 2012 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości            
i porządku na terenie Gminy Górzyca, wynika z konieczności skorygowania 
zapisów regulaminu. Pismem z dnia 27 grudnia 2012 r. Wydział Nadzoru           
i Kontroli Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego został poinformowany, iż 
poprawki do regulaminu, zgodnie z przedstawionymi uwagami, zostaną 
dokonane w dniu 22 lutego 2013 r.  
 
Przewodniczący poinformował, że opinia komisji rozwoju gospodarczego                  
i gospodarki komunalnej  w dniu 18 lutego 2013 r. była pozytywna w wyniku 
głosowania jawnego i otworzył dyskusję. 
 
Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący poddał  pod głosowanie jawne 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV.112.2012 Rady Gminy 
Górzyca z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Górzyca. 
 
Ww. uchwała Nr XXVI.135.2013 została podjęta 14 głosami „za” przy 0 głosów 
„przeciwnych” i 0 głosów „wstrzymujących się” /stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad. 6 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych, opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych na terenie Gminy Górzyca. 
 

 



Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Z-ca Wójta Anna Kwiek. 
Poinformowała, że mając na uwadze zapisy art. 6 ust. 2 ustawy z dnia 13 
września 1996 r.  o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz. U. z 2012 
r., poz. 391 ze zm.) rada gminy jest zobowiązana do ustalenia górnej stawki 
opłaty za usługi odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
(tych, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na rzecz gminy) oraz usługi opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. Ponadto rada gminy 
obligatoryjnie (art. 6 ust.4 w/cyt. ustawy) musi ustalić niższe stawki                        
w przypadku, gdy odpady są zbierane   i odbierane w sposób selektywny. 
  
Przewodniczący poinformował, że opinia komisji rozwoju gospodarczego                  
i gospodarki komunalnej  w dniu 18 lutego 2013 r. była pozytywna w wyniku 
głosowania jawnego i otworzył dyskusję. 
 
- Radny Krzysztof Urbański   zaproponował, aby zwolnić podmioty wykonujące 
usługi w tym zakresie z opłaty za zrzut nieczystości płynnych do oczyszczalni 
ścieków, tzn. pomniejszyć kwotę o opłatę którą wnoszą przewoźnicy ścieków za 
zrzut w punkcie zrzutu.  Stwierdził, że spowoduje to przewoźnicy nie będą 
wylewali nieczystości płynnych w miejscach niedozwolonych.  Radny dodał, że 
wycofuje swoje propozycje zgłoszone podczas wspólnego posiedzenia komisji 
w dniu 18 lutego 2013 r.  
Wójt odpowiedział, że propozycja radnego jest do rozważenia. Dodał, że może 
to spowodować zwiększenie liczby podmiotów i konkurencję w zakresie 
świadczenia usług wywozu nieczystości płynnych na terenie gminy. 
 
Wójt Gminy poinformował, że przedsiębiorca dokonuje zrzut nieczystości 
płynnych na podstawie umowy z Zakładem Gospodarki Komunalnej, jeżeli 
obniżymy koszty zrzutu cena usługi nie powinna wzrosnąć – 15 zł to górna 
stawka. 
Zastępca Wójta Anna Kwiek dodała, że propozycja radnego Urbańskiego                
o zwolnienie z opłaty za zrzut będzie zweryfikowana, jednak jeżeli będą 
wskazania to pozostanie niezmieniona jak w  przedłożonym projekcie uchwały. 
 
Przewodniczący Rady spytał czy radny Krzysztof Urbański składa formalny 
wniosek o dokonanie zmiany w projekcie uchwały o wprowadzenie zapisu           
o zwolnieniu z opłaty za zrzut w punkcie zrzutu? 
Radny Krzysztof Urbański odpowiedział, że nie jest to wniosek formalny jest to 
jego propozycja do rozważenia. 
 
- Radny Ireneusz Grzesiak spytał w których miejscowościach nie ma podłączeń 
do kanalizacji? 

 



Wójt odpowiedział, że Pamięcin jest skanalizowany już w 100%, natomiast 
miejscowości Żabice i Czarnów częściowo, a Owczary w ogóle.  
 
- Radna Anna Wasilewska spytała czy przedsiębiorca z miejscowości Radów 
jest zainteresowany świadczeniem usług na terenie Gminy Górzyca? 
Wójt odpowiedział, że tak. 
 
Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie jawne podjęcie uchwały                 
w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych, 
opróżniania zbiorników bezodpływowych   i transportu nieczystości ciekłych na 
terenie Gminy Górzyca. 
 
Ww. uchwała Nr XXVI.136.2013 została podjęta 14 głosami „za” przy 0 głosów 
„przeciwnych” i 0 głosów „wstrzymujących się” /stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 
2013 r. Nr XXV.128.2012 z dnia 21 grudnia 2012 r. 
 
Projekt uchwały  przedstawiła  i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 
W uzasadnieniu poinformowała radnych, że dokonuje się zmiany Uchwały 
Budżetowej poprzez zwiększenie planu dochodów i wydatków budżetowych            
o kwotę 2500 zł w wyniku otrzymania dotacji od Fundacji pod nazwą 
„Europejski Fundusz Rozwoju Wsi Polskiej Counterpart Fund”. 
 
Przewodniczący poinformował, że opinia komisji rozwoju gospodarczego                  
i gospodarki komunalnej  w dniu 18 lutego 2013 r. była pozytywna w wyniku 
głosowania jawnego i otworzył dyskusję. 
 
Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący poddał  pod głosowanie jawne 
podjęcie uchwały w sprawie  uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 2013 r. 
Nr XXV.128.2012 z dnia 21 grudnia 2012 r. 
 
Ww. uchwała Nr XXVI.137.2013 została podjęta 14 głosami „za” przy 0 głosów 
„przeciwnych” i 0 głosów „wstrzymujących się” /stanowi załącznik do 
protokołu. 

 
Ad. 8 
Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Stowarzyszenia Gmin 
„Pro Europa Viadrina” i współdziałanie w roku 2012. 
 

 



Informacje  przedstawiła i omówiła  Pani Ewa Piechota  Główny specjalista ds. 
Ew. działalności gospodarczej, spraw społecznych i ochrony danych osobowych 
Urzędu Gminy w Górzycy. 
 
Przewodniczący poinformował, że opinia komisji rozwoju gospodarczego                  
i gospodarki komunalnej  w dniu 18 lutego 2013 r. była pozytywna w wyniku 
głosowania jawnego i otworzył dyskusję. 
 
Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący poddał  pod głosowanie jawne 
przyjęcie Informacji  w sprawie przynależności Gminy Górzyca do 
Stowarzyszenia Gmin „Pro Europa Viadrina” i współdziałanie w roku 2012. 
 
Ww. informacja została podjęta 14 głosami „za” przy 0 głosów „przeciwnych”            
i 0 głosów „wstrzymujących się” /stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. 9 
Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Górzyca                              
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w 2012 r.  
 
Sprawozdanie  przedstawiła i omówiła Pani Ewa Piechota  Główny specjalista 
ds. Ew. działalności gospodarczej, spraw społecznych i ochrony danych 
osobowych Urzędu Gminy w Górzycy. 
  
Przewodniczący poinformował, że opinia komisji rozwoju gospodarczego                  
i gospodarki komunalnej  w dniu 18 lutego 2013 r. była pozytywna w wyniku 
głosowania jawnego i otworzył dyskusję. 
 
Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie jawne 
przyjęcie Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Górzyca                  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w 2012 r.  
 
Ww. sprawozdanie zostało przyjęte 14 głosami „za” przy 0 głosów 
„przeciwnych” i 0 głosów „wstrzymujących się” /stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Godz. 1355 – Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach. 
Godz. 1405- Wznowienie obrad – obecnych jest 13 radnych (radny Franciszek 
Kamiński opuścił obrady sesji). 
 
 
 

 



Ad. 10 
Sprawozdanie finansowe z wykorzystania dotacji na działalność Klubu 
Sportowego „ODRA” Górzyca, Klubu Sportowego „Walka Czarnów” oraz 
Górzyckiego Klubu Tenisowego „Smecz”, w roku 2012. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na sesji obecny jest Prezes 
Klubu Sportowego ODRA Górzyca Grzegorz Dereń i członek Zarządu Klubu 
Sportowego „Walka Czarnów” Mateusz Parylak. Poinformował, że opinia 
komisji rozwoju gospodarczego  i gospodarki komunalnej  w dniu 18 lutego 
2013r. była pozytywna w wyniku głosowania jawnego, sprawozdania były 
szczegółowo omówione i otworzył dyskusję. 
 
- Radny Krzysztof Urbański nawiązał do pytania dotyczącego kar za otrzymane 
przez zawodników kartki za przewinienia. Radny stwierdził, że jeżeli 
indywidualnie zawodnik ponosiłby konsekwencje za otrzymane kartki to 
mogłoby to wpłynąć na poprawę kultury i zachowań sportowych na boisku. 
Prezes Klubu Sportowego ODRA odpowiedział, że gra jest zespołowa                
i przewinienia powstałe w ferworze walki są traktowane jako grupowe, a nie 
indywidualne. Zespół ponosi konsekwencje i pokrywa należności za otrzymane 
kartki. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że ten temat był omawiany na posiedzeniu 
komisji.  
 
Z uwagi na brak dalszej dyskusji Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie 
jawne przyjęcie Sprawozdania finansowego z wykorzystania dotacji na 
działalność Klubu Sportowego „ODRA” Górzyca, Klubu Sportowego „Walka 
Czarnów” oraz Górzyckiego Klubu Tenisowego „Smecz”, w roku 2012. 
 
Ww. sprawozdania zostały przyjęte 13 głosami „za” przy 0 głosów 
„przeciwnych” i 0 głosów „wstrzymujących się” /stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad. 11 
Informacja z działalności Niepublicznej Szkoły Podstawowej z Oddziałami 
Przedszkolnymi w Pamięcinie ze Szkołą Filialną w Żabicach w roku 2012. 
 
Informacje   przedstawiła  i omówiła w zastępstwie Dyrektor Niepublicznej 
Szkoły Podstawowej Alicji Kucharczyk jej zastępca Pani Alicja Kierska. 
Przedstawiona została prezentacja multimedialna. Odpowiedziała na pytania 
radnych zgłoszonych podczas wspólnego posiedzenia komisji w dniu 18 lutego 
br. 
 

 



Przewodniczący poinformował, że opinia komisji sfery socjalnej  w dniu                 
18 lutego 2013 r. była pozytywna w wyniku głosowania jawnego i otworzył 
dyskusję. 
 
- Radny Krzysztof Urbański stwierdził, że pytając o wynagrodzenia nauczycieli 
chciał uzyskać informację czy są korzystniejsze od wynagrodzeń nauczycieli w 
publicznych szkołach podstawowych w gminie ponadto radny  spytał w jakim 
stanie jest sala gimnastyczna w Żabicach i czy jest możliwość korzystania                    
z niej? 
Pani Alicja Kierska odpowiedział, że stan sali gimnastycznej nie pozwala na jej 
użytkowanie. Sala wymaga remontu kapitalnego, jest zdewastowana i szkoła nie 
korzysta z niej. Inwestycje Niepublicznej Szkoły są skupione na budynku 
szkoły. 
 
- Radna Anna Wasilewska spytała czy 112 uczniów to wynik obu szkół              
w Pamięcinie i Żabicach i czy praktykowane jest łączenie klas? 
Pani Kierska odpowiedziała, że 112 uczniów to stan obu szkół z klasą „0”, 
ponadto poinformowała, że praktykowane jest łączenie klas na przedmiotach np. 
jak:  w-f, plastyka, religia. 
 
Z uwagi na brak dalszej dyskusji Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie 
jawne przyjęcie Informacji z działalności Niepublicznej Szkoły Podstawowej               
z Oddziałami Przedszkolnymi w Pamięcinie ze Szkołą Filialną w Żabicach w 
roku 2012. 
 
Ww. informacja została przyjęta 12 głosami „za” przy 0 głosów „przeciwnych”            
i 1 głosie „wstrzymującym się” /stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 12 
Przyjęcie protokołu XXV sesji Rady Gminy Górzyca. 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy radni zgłaszają uwagi do 
protokołu z obrad XXV sesji Rady Gminy. 
 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu  i w wyniku głosowania jawnego protokół 
Nr XXV.2012 został przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 
 
Ad. 13 
Interpelacje radnych Rady Gminy. 
 
- Radny Krzysztof Urbański stwierdził, że oświetlenie uliczne jest wyłączane 
rano późno i wieczorem wcześnie jest włączane. Radny stwierdził, że ENEA 
robi chyba to celowo, aby „naciągnąć” samorządy na koszty. 

 



Wójt odpowiedział, że wystosowano już pismo do ENEA w tej sprawie, dodał 
że od połowy miesiąca stycznia ten temat jest monitowany i faktycznie robią co 
chcą. 
 
Ad.14 
Wolne wnioski i informacje. 
Radni nie zgłosili żadnych wniosków i informacji. 
 
Ad. 15 
Zakończenie obrad XXVI sesji Rady Gminy. 
 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad dzisiejszej sesji Rady Gminy i brak 
dalszej dyskusji Przewodniczący Rady zamkną obrady XXVI  sesji Rady 
Gminy/ Godz. 1445. 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
(-) Krzysztof Bańka 

 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Grażyna Markowska. 
 

 


